
مرتضـایی: مـدیریت بـازی توسـط
داوران معضل بزرگ فوتسال است

سرمربی تیم فوتسال فرشآرا، گفت: مشکل اصلی فوتسال ایران مدیریت
امر قضاوت است که با این اتفاق به تیمهای زیادی اجحاف میشود.

مجید مرتضایی سرمربی فرش آرا در خصوص داوری در لیگ برتر فوتسال
ایران اظهار داشت: شکل داوری در ایران با دنیا تفاوت دارد. وقتی
داوری در جام جهانی و دیگر تیمهای آسیایی را میبینیم، متوجه

میشویم که این تفاوت، بسیار زیاد است.

وی افزود: به طور مثال ۱۲ دقیقه به بازی باقی مانده و در هشت
دقیقه ابتدایی تیم حریف ۵ خطا شده است اما ناگهان میبینیم داور
بازی قصد دارد بازی را مدیریت کند. داور در این لحظه خطاهای ۱۰۰
درصد را روی تیم ما نمیگیرد و خطاهای ۲۰ درصد را برای حریف سوت
میزند. در جواب اعتراض ما نیز میگویند که فشار روی تیم حریف است

و میخواهیم از این فشار کم کنیم.

سرمربی تیم فوتسال فرش آرا مشهد اضافه کرد: در بازی که مسلط
هسـتیم و بـه صـورت دائـم حملـه میکنیـم، ۵ خطـا میشـویم و دیگـر
نمیتوانیم به تیم حریف فشار بیاوریم چرا که داوران سوت ها را به
سود تیمی که عقب است، میزنند. این اتفاقات باعث میشود تیم حریف
به بازی برگردد و حتی بازی را ببرد. این مدیریت بازی اتفاق بسیار
بدی در فوتسال ماست. داور میگوید میخواهیم سر و صدا های حریف را

بخوابانیم.

مرتضایی تصریح کرد: متاسفانه این اتفاقات باعث میشود برخی از
بازیکنان که بازی آنها با نگرفتن خطا توسط داوران بزرگ میشود، به
تیم ملی راه پیدا میکنند و وقتی با آنها به جام جهانی میرویم،

این موضوع نمایان میشود.

وی بیان کرد: ۲ سال است که تماشاگران در سالن حضور ندارند، برای
چه داوران مدیریت میکنند؟ در گذشته میگفتند که ۲ هزار تماشاگر در
سالن حضور دارد و شاید وارد زمین شوند اما حالا که نیستند، چرا
بازیها مدیریت میشوند؟ متاسفانه برخی دوستان از حرفهای من بد
برداشت کردند. موضوع من نه بازیکنان هستند و نه داوران. مشکل من
محتوای داوری در فوتسال کشورمان است. مدیریت و مماشات باید از
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بین برود. همه خطاها یکی هستند اما متاسفانه در ایران تعاریف
مختلفی دارد.

سرمربی تیم فوتسال فرشآرا مشهد گفت: با همه داوران رفیق هستم و
قبل از بازیها که صحبت میکنیم، خودشان میگویند که این مدیریت
وجود دارد. داور خوب خیلی داریم. چند داور که خداحافظی کردند، به
نظرم زود بود و باید میماندند تا داوران جوانتر از آنها تجربه
کسب کنند. باید در داوری شهامت وجود داشته باشد. وقتی بازیکنی
خطا میکند، داور نباید به ملیپوش بودن، تیم او یا ضعیف بودنش

نگاه کند. خطا، خطا است.

وی ادامه داد: اگر داوریها عادلانه باشد، تیمها میتوانند سرشان را
بالا بیاورند. تیم ما دو بازی مهم خود مقابل مس سونگون و کراپ

الوند را به همین دلیل از دست داد


